



19^{ème} Conférence de la COPEAM

COMMISSION TV

**Hôtel Mansour Eddahbi
Marrakech, 30 mars 2012**

ORDRE DU JOUR

1. INTRODUCTION

- Présentation de l'Ordre du Jour par le Président de la Commission TV

2. COPRODUCTION COPEAM/ASBU INTER-RIVES III

- Information sur les dates du premier atelier de coproduction et discussion autour de sa préparation

3. LA CHARTE DE CHYPRE SUR LA COPRODUCTION EN MEDITERRANEE

- Point sur les actions entreprises par les télévisions et les producteurs en conformité à l'esprit de la Charte

4. PROJET « JOUSSOUR » SOUMIS DANS LE CADRE DU PROGRAMME DE L'UE IEVP-CT MED BASSIN MARITIME MÉDITERRANÉE

- Point sur le développement du projet

5. DIVERS

Réunion conjointe avec la Commission TV

1. LA PLATEFORME MULTIMEDIA DE LA COPEAM « MED AGORA »

- Illustration de la plateforme en ligne et ses modes de fonctionnement
- Évaluation des atouts et limites de la plateforme dans sa forme actuelle
- Perspectives d'évolution
- Présentation des modalités de partenariat/association à la Med Agora
- Questions - Réponses

2. REFLEXION SUR LES ENJEUX, LES BESOINS ET LES PERSPECTIVES DU SECTEUR CINEMATOGRAPHIQUE EN MEDITERRANEE

- Présentation de Reda Benjelloun, directeur des magazines d'information et du documentaire à 2M
- Débat

3. DIVERS



19th Conference of COPEAM

TV COMMISSION

Hotel Mansour Eddahbi
Marrakesh, 30 March 2012

AGENDA

1. INTRODUCTION

- Presentation of the meeting agenda by the President of the TV Commission

2. COPRODUCTION COPEAM/ASBU INTER-RIVES III

- Information on the dates of the first coproduction workshop and discussion on its preparation

3. CYPRUS CHARTER ON THE COPRODUCTION IN THE MEDITERRANEAN

- Status on the actions undertaken by televisions and producers in accordance with the spirit of the Charter.

4. "JOUSSOUR" PROJECT SUBMITTED IN THE FRAME OF THE EU MEDITERRANEAN SEA BASIN ENPI CBC PROGRAMME

- Project progress status

5. OTHERS

Joint meeting with TV Commission

1. COPEAM MULTIMEDIA PLATFORM "MED AGORA"

- Illustration of the
- online platform and of its operating functions
- Evaluation of the trumps and limits of the platform in the current form
- Evolution perspectives
- Presentation of the Med Agora partnership/association modalities
- Questions – Answers

2. REFLECTION ON THE STAKES, THE NEEDS AND THE PERSPECTIVES OF THE FILM SECTOR IN THE MEDITERRANEAN.

- Presentation of Reda Benjelloun director of 2M news magazines and documentary
- Debate

3. OTHERS